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Vetoomus Siun soten Hallitukselle
 
Uimaharjun taajamayhdistys ry vetoaa Siun soten hallituksen huomioimaan 
palveluverkkosuunnitelmassa Uimaharjun tehdastaajaman.
Nykyisessä esityksessä on 7 aluetta. Uimaharjua koskien esitetyssä kartassa on merkitty vain Eno, josta matkaa on Kontiolahdelle ajallisesti 22 minuuttia.
 
 Esityksessä ei huomioida ollenkaan, että Uimaharjusta Kontiolahdelle menee aikaa noin 45 minuuttia ja talvella enemmän eikä esityksessä huomioida sitä, että
Uimaharjun reuna-alueilta, esim. Haapalahdesta, Kivilahdesta, Palovaarasta ajaa Uimaharjuun noin 15-20 minuutissa ja siihen vielä matka Kontiolahdelle. Kokonais
ajallisesti se on noin tunti. Ne, jotka eivät omista omaa autoa, joutuvat kulkemaan joko taksilla tai bussilla, joka ei mene suoraan Kontiolahdelle, vaan Uurossa on
vaihdettava toiseen bussiin. Ikäihmisille ilman avustajaa ylivoimaista, samoin kuin matka Siilaisille.
Uimaharjussa toimii Islabin näytteenottopiste tiistaisin, jonka ajat on hyvissä ajoin varattu täyteen. Uimaharjussa toimii Apteekki viitenä päivänä viikossa.
Islabin näytteenottopisteen ja Apteekin kanssa samoissa tiloissa on tyhjillään ent. pankinjohtajan huone, jota voisi hyvin hyödyntää liikkuvien palvelujen käyttöön.
Tiloja voi käyttää myös diabetes-, lasten jne. hoitajat.
Uimaharju on teollisuustaajama, jossa työntekijöille on järjestetty työterveyshuolto, mutta heidän perheilleen ei.
Karjalaisen kolumnissa 7.6.2023 hyvinvointijohtaja Kirsi Leivonen esitti, että tulevaisuudessa sotepalveluja voidaan järjestää yhteiskäyttöisissä tiloissa, kuntien tai
yritysten toimitiloissa tai erilaisten monipalveluautojen avulla eikä rajalallisia resursseja sidota kiinteistöihin. Yhdistyksemme on hyvinvointijohtajan kanssa
samalla linjalla.
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